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På plats: Stefan Hortlund, Maria Erlandsson, Simon Ma9, Håkan Thun, Urban Persson och Emma 
Holmgren. 

LBC  

- Hur kan LBC stöHa breddföreningarna? Hur hanterar vi verkligheten nu, med allt färre spelare? 
StöHa behövande föreningar med ex tränare. Samordning mellan äldre lag U15 och uppåt. 

+ Idén med stadslag. Gemenskapen ”Basketluleå” med ETT elitlag som vi bygger upp Ullsammans. 
Föreningssamarbetet. AkUviteter på lov och arrangemang av cuper. 

Rekrytering 

VikUgt aH få kontakt Udigt med barnen. HiHa ledare som hjälper Ull med rekrytering.  

Gladan vill dra igång nya lag Udigt på hösten. Upplever aH skolbesöken av LBC kommer eZer 
uppstarten av nya lag. Upplever inte aH det svårt aH få barn som kommer och testar, men svårt aH få 
akUva föräldrar innan ens barn är säker aH den vill spela. Önskvärt med en extern ledare på hösten 
som sedan kan lämna över. 

Gammelsad har svårt aH rekrytera pojkar. UppskaHar aH BC var med på skolbesöken. Kan LBC 
samordna mer här? Vad önskar föreningen, när, vilka besökare osv?  

Mer ”häng” i hallen. Öppna hallar.  

Slutsats: skicka med info om föreningen Ull skolklasserna som vi besöker. 

Akademin 

Grundtanken är aH det ska erbjuda spetsträning för högstadieelever.  

Litet intresse från klubbarna. Svårt aH hiHa en dag som passar alla.  

Fungera som lovbasket åtminstone. VikUgt aH tränaren har bra kompetens, men även aH få med 
förebilder från äldre lag.  

Landar i aH akademin inte fyller någon funkUon. Räcker med träningar på loven. Gärna i form som 
senaste sportlovsbasketen (Uder med tränare som man får anmäla siH lag Ull).  

Tränarstöd 

Föreningen behöver med stöd från LBC i form av ledare och i form av coachclinics. Kan vi ha en 
tränarpool som kan rycka ut?  

Coachclinics: LäHare när en coach kommer ut Ull föreningar, än aH föreningarna allUd ska ta sig Ull 
LBC. Föreningen ”anordnar” träffen, men LBC hjälper Ull aH få ut clinicen dit. 

Samarbete inför gymnasiet 

LBC kallar Ull möte för respekUve årskull i gymnasiet och diskuterar framUd. Hur många är i laget? 
Vilka tränare är drivande? Behöver någon slå ihop just nu? Bestämda Udpunkter för dessa möten, ex 
eH i januari för lag i 8an, eH i september och eH i mars för lag i 9an. 

Antecknat av Emma Holmgren


